
Udvalget for Landdistrikter og Øer

Til: Indenrigs- og boligministeren

Dato: 14. september 2021

Udvalget udbeder sig ministerens besvarelse af følgende spørgsmål:

ULØ alm. del

Spørgsmål 100
Er ministeren enig i, at der i investeringer i nye indenrigsfærger også bør indgå overvejel-
ser om brug af standardfærger, som kan fungere som afløser- eller erstatningsfærge på 
andre sejlruter?

Svar bedes sendt elektronisk til lov@ft.dk.

På udvalgets vegne
Karina Lorentzen Dehnhardt
formand
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